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Broy UV-01-39 L tZs
Dubrovnik, 24,lipnja 2025 god,

ZAPISNIK

sa 44' sjednice Upravnog vijeca JU Dubrovackih muzeja odriane dana 24,lipn ja 2025. godine, s pocetkom u
'l 1:00 sati.

Prisutniclanovi:
1. Nik5a Raspopovic, predsjednik

2 Patricija Mage Vidak
3. lvica Kipre - dlan
4, Darko MiloSevic, clan

0pravdano otsutna:
Katija Miljkovic, clan

0stali prisutni:
1. Marija SiSa-Vivek, ravnateljica
2 Helena Rossetti, pomocnica ravnatelja za financijske poslove
3, Marta Vukadin, voditeljica odjela za marketing i odnose s javno5cu
4, Tanja Barkidzija - pomocnica ravnaterjice za opce, pravne i kadrovske poslove
5 Marina Filipovic * voditeljica Kulturno-povijesnog muzeja
6. Dino Lokas - vi5i kustos
7 . Jonko Maruncic - vi5i kustos

Predsjednik predlaie Dnevni red kao u pozivu na sjednicu.

Kako nije bilo drugih primjedbi iprijeciloga na predloZeni Dnevni red sa dopunama clanovi Upravnog vijeca
jednoglasno prihvacaju slijedeci

DNEVNI RED

1. Verir'ikacija zapisnika sa 43. sjednice UV
2- Prijedlog IV. lznrjena idopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu inadinu rada Dubrovackih

nr uzeja
3. lnforn:aciia o tijeku realizacije Programa radaza 2025 godinu
4. Informacija o razmjeStaju pojedinih odjela u raspoloZivim prostorima sa posebnim osvrtom na

prostor Ljetnil<ovca Bunic-Kaboga
5 Razno

Prelazi se na predloZene tocke dnevrrog recia.

l\d,1.i Verificiranje zapisnika sa 43, sjednice Upravnog vijeca

Zapisnik sa 43. sjednioe d<-rstavljen je dlanovima Upravnog vijeca na e-mail adrese.
I'lir preclnietrre zapisnike nije krilo prinrjcdbi.
Upravno vijece jednoglasno donosi slijedecu

ODLUKU
Vei'iiicira se zerpisnik sa 43. sjednrce l.Jpravnog vijeca Dubrovadkih muzeja.
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Ad,2'l Prijedlog lV. lzmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i nacinu rada
Dubrovadkih rnuzeja

U odnosu na ovu tocku predsjednik je naglasio da je prijedlog izmjena dostavljen svim clanovima uz poziv
za sjednicu te je dao ruijec ravnateljici koja je obrazloZila u kratkim c(ama potrebu promjene akta o
sistematizaciji i to mijenjanja uvjeta zahtijevane strucne spreme za poslove ,,dokumentariste" te se
predlaZe Siriobuhvatdru5tvenih znanosti. Takoder je naglasila da se predlaze izmjena broja izvrSitelja na
poslovima ,,tehnicara", a koja potreba je nastala radi nu2nosti zapo5ljavanja jednog zaposlenika ni ti,
poslovima u objektu Ljetnikovca Bunic-Kaboga,
Nakon krace rasprave clanovi Upravnog vijeca su jednoglasno donijeli slijedeiu

ODLUKU

Prihvaca se Prijedlog lV. lzmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i nacinu rada Dubrovackih
muzeja u tekstu kako je predlozen ikojicinisastavnidio ovog Zapisnika.

Ad.3./ lnforrnacija o tijeku realizacije Programa rada DUMUS.a za 2025.godinu

Predsjednik uvodno naznacio da su nastali odredeni problemi oko realizacije Program a rada za
2025.godinu i to se prvenstveno odnosi na realizaciju kataloga iizlolbe >Povijest dubrovackog tramvaja
1910. - 1970.( koje su autori Dino L.okas iTonko Marundic, Otvaranje navedene izlo1beje vec odgadano u
vi5e navrata itrenutno smo u situacijida do dana otvorenja (4 srpnja o,g,) katalog izlo2bene moZe bitidovrSen
Kako je vec ranije zauzel slav i Upravnog vijeca i posebno ravnateljiCe da nema otvaranja izloZbe bez da je
cjovr5en katalog predsiednik Upravnog vijeca je rad autora ocijenio neodgovorniml Ovikva postuparrja se
nece viSe tolerirati isvi autori moraju znati da se opravdanja ne mogu traZiti u ka5njenju vanjskih suradnika
jer sve poslove dogovore i ugovore treba postiii na vrijeme, a ako neki od suradnik'a nisu u stanju preuzete
obveze u zadanom roku onda treba mijenjati suradnike.
Dino Lokas je istakao da se ne sla2e da su oni postupili neodgovornol
Ravnateljica je istakla da smo doSli u vrlo neugodnu situaciju sa nemogucnosti po5tivanja roka otvaranja ove
izlo2be i da ponovnim odgadanjem termina u ovom momentu nemamo odgovarajuci termin u kojem bi tomogli
realizirati, a da ne upadnemo u teskoce sa realizacijom drugih izloZbi i manifestacija O novom terrninu
ravnateljica istice da ce naknadno odluciti i informirati upravno vijece.
Sto se tice ostalih predvidenih zadalaka iz Programa oni se, za sada, odvijaju prema zadanim rokovima.

Nakon krace rasprave Upravno vijece je jednoglasno donijelo slijedecu

ODLUKU

Prihvaca se lnformacija i odgada se termin realizacije izloibe rPovijestdubrovadkog tramvaja 1g10. -'1970.( predviden za 4 srpnja o.g , a o novom terminu odlucit ce ravnateljica io tome informiratiUpravno
vijece

6. Ad.4'l lnformacija o razmje5taju pojedinih odjela u raspoloZivim prostorima
sa posebnim osvrtom na prostor Ljetnikovca Bunic-Kaboga

Prcdsjednik je dao rijec ravnateljici koja je inforrnirala dlanove Upravnog vijeca o predstojecrm promjcnama u
organizaciji i razntje5taju zaposlenika DUMUS-a Naglasila je cla su u Lletnikovac Bunic-Ka-boga preSli arheolozi
kao i dio restauratora te da je u navedeni obiekt prenijet i dio kulturne grade. Takoder su izv"r5ene promjene u
smjeitaju adntinistrativnog osoblja pa je tako u poslovni prostor u Paska tt/iiicevica (ex.arheolozi) pre5la ravnatelli.,
(uz napornenu da ie koristiti iprostoriju u KneZevom dvoru), Odjelrnarketinga te Odjelopcih, pravnih ikaOrovikih
poslova. Obzirom da je tanro vec Odjel financija to se ocekuje puno efikasnilii tat<Si racl zaposlenika u tim odjelima.
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Ravnateljica je takoder upoznala Upravno vijece da srno napustili prostore na lVeclarevu kao i da smo Zakladi
,,Blaga djela'otkazalis l,srpnja o.g. dogovorno Ugovoro zakupu prostora u uliciCelenge. Takoder je istaknuto da
je od Grada dana suglasnost za izmjenu Ugovora o zakupu za prostor Grada kojeg koristimo kraj Pravoslavne
crkve dok jo5 nismo dobili odgovor od ministarstva kulture RH za drugi dio tog proslora kojije u vlasnistvu RH.
TraZiit srno promjenu jer su ugovori glasili ,,radi obavljanja restauratorske djelatnosti" koja ie tamo vise ne bi
obavljala pa smo predloZili promjenu u ,,radi obavljanja registrirane djelatnosti,. '

Predsjednik Upravnog vijeca je ponovno upozorio je na cinjenicu da smo u Ljetnikovcu Bunic-Kaboga zatekli
smje5taj trece osobe kao i da postoje zahtjevi da se u navedeni objekt smje5taju odredene osobe tijekom sezone,
Kako smo na pro$loj sjednici vec istakli ova Ustanova nije registrirana za iznajmljivanje smje5tajnih'kapaciteta i da
tamo ne moZe biti nitko smje5ten u cjelodnevnom boravku tj. ne smiju se prostori Ljetnikovca koristiti u tu svrhu.
Nakon dogovora i s Gradom postignuto je privremeno rje5enje da osoba koja je do sada bila smje5tena u
Ljetnikovcu iseli iz tog prostora dok bi taj prostor tiiekom narednih dva mjeseca lcto t,rulna o.g.) koristiia osoba i

Dubrovackih ljetnih igara koja je vec tijekom proteklih godina tamo bila smje$tena. Nakon 1.ru-;n, o.g. vise ne bi
bilo nikakvih ntogucnosti.za smje5taj bilo koga jer je Ljetnikovac poslovni prostor namijenjen muzelst<01 cljelatnosti
ipod odgovarajucom zaititr:m kako samog objekta tako r kulturne grade koja se u njemu nalazi.
Odtel Opiih, pravnih ikadrovskih poslova treba u narednih sedam dana utvrditi ipredloziti ravnateljici ,Kucni recl'
u objektu Ljetnikovca Bunic-Kaboga. Pridzavanje propisanog obveza je svih zaposlenika ali i osobe koja ce
privremeno tamo biti smje6tenal

Nakon krace rasprave clanovi Upravnog vijeca su jednoglasno prihvatili slijedecu

ODLL'KU

1. Prihvaca se lnformacija o razmje5taju pojedinih odjela u raspolo2ivim prostorima sa posebnim
osvrtom na prostor Ljetnikovca Bunic_Kaboga

2. Zadu\uje se Cdjel opcih, pravn ih i kad rovskih poslova da sadin i i pred lozi ravnateljici , Kucni red"
u objektu Ljetnikovca Bunic-Kaboga.

3 Nakonl.rujna og.uobjektunesmijebitismje5tenanitijednaosobairstiimaslu2itiiskljudivozamuzejsku
dielatnost i poslovne svrhe

Sjednica 1e z avriita 24 tipnja 20?-S . g. u'l'l :50 sati
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